



NAIB CANSOLOR
Vice Chancellor

Ruj. Kami : 500-UiTM (NC 23/4)
Tarikh : 1445H ذوالحجه 28
5 Julai 2024

Kepada Semua

Ahli Majlis Eksekutif Universiti (MEU)
Rektor UiTM Cawangan
Penolong Naib Canselor
Dekan Kolej Pengajian Fakulti / Akademi / Pusat
Ketua Jabatan / Bahagian / Pusat / Unit
UNIVERSITI TEKNOLOGI MARA

السَّلَامُ عَلَيْكُمْ وَرَحْمَةُ اللَّهِ وَبَرَكَاتُهُ dan Salam Sejahtera

YBhg. Datuk / Dato' / Datin / Prof. / Tuan / Puan

KELULUSAN NAIB CANSOLOR BAGI JEMPUTAN ATAU LANTIKAN PENCERAMAH / FASILITATOR / PAKAR MOTIVASI / PAKAR / PERUNDING / PELATIH UNTUK MENYERTAI PROGRAM ANJURAN UNIVERSITI TEKNOLOGI MARA

Dengan segala hormatnya perkara di atas adalah dirujuk.

2. Berkuat kuasa mulai tarikh surat ini dikeluarkan, sebarang jemputan atau lantikan penceramah / fasilitator / pakar motivasi / pakar untuk menyertai program anjuran Pusat Tanggungjawab (PTJ) Universiti Teknologi MARA kini perlu mendapat kelulusan Naib Canselor. Ketetapan baharu ini bertujuan mengekalkan standard tertinggi kecemerlangan akademik dan profesionalisme dalam penganjuran program Universiti.

3. Bagi tujuan penyelarasan proses ini, PTJ dikehendaki menggunakan senarai semak yang telah disediakan seperti di lampiran dalam proses semakan dan pemilihan penceramah / fasilitator / pakar motivasi / pakar / perunding / pelatih dan lain-lain lantikan yang seiringan. Pengisian senarai semak ini diwajibkan bagi membantu Pejabat Naib Canselor memastikan semua individu yang dijemput / dilantik memenuhi piawaian Universiti sejajar dengan objektif penubuhan UiTM.

4. Kerjasama YBhg. Datuk / Dato' / Datin / Prof. / Tuan / Puan adalah dipohon untuk memastikan ketetapan baharu ini disampaikan kepada semua staf di PTJ masing-masing. Sebarang permohonan yang dikemukakan di masa akan datang perlu dilengkapi dengan surat permohonan serta senarai semak yang dinyatakan bagi memastikan permohonan dapat diproses dengan lancar.

Sekian, untuk makluman dan tindakan YBhg. Datuk / Dato' / Datin / Prof. / Tuan / Puan.

اوسها، تقوى، موليا

"MALAYSIA MADANI"
"BERKHIDMAT UNTUK NEGARA"

Saya yang menjalankan amanah,

(PROFESOR DATUK DR. SHAHRIN BIN SAHIB @ SAHIBUDDIN, FASc)
Naib Canselor

Universiti Teknologi MARA

Aras 6, Canseleri Tuanku Syed Sirajuddin

Universiti Teknologi MARA

40450 Shah Alam, Selangor Darul Ehsan, MALAYSIA

Tel: +603-5544 2001/2222

Faks: +603-5544 2030/2223



ISO 9001:2015 No. Sijil: 0048218

